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Ako sme uÅ¾ skÃ´r uviedli, Å tÃºrovo vyhralo skoro 118 tisÃc eur na uskutoÄ•nenie projektu, ktorÃ½ mÃ¡ podporiÅ¥ turizmus.
CieÄ¾om teda je zvyÅ¡ovanie atraktivity regiÃ³nu, spopularizovanie nÃ¡Å¡ho vidieka doma aj v zahraniÄ•Ã. 

 

Trvanie projektu sÃº 3 roky, zahÅ•Åˆa  viac dÅˆovÃ© kultÃºrne podujatia, konferencie, reklamnÃ© aktivity a ÃºÄ•asÅ¥ regiÃ³nu na
viacerÃ½ch medzinÃ¡rodnÃ½ch vÃ½stavÃ¡ch. Konferencie usporiada Ãšrad regionÃ¡lneho rozvoja, prvÃ½ sa uskutoÄ•nil
koncom mÃ¡ja. Na stretnutÃ Gabriel RadoÅ¡icky, mestskÃ½ projektovÃ½ manaÅ¾Ã©r v krÃ¡tkosti zhrnul Ä•o je potrebnÃ© vedieÅ¥
o projekte a zdÃ´raznil, konferencia je prvÃ½m krokom prÃ¡ce spojenej so spopularizovanÃm Å tÃºrovskÃ©ho regiÃ³nu.
Miestny poslanec Juraj Himmler rozprÃ¡val o dÃ´leÅ¾itÃ½ch historickÃ½ch pamiatkach okolia, a o tom, preÄ•o sa oplatÃ
turistom navÅ¡tÃviÅ¥ mesto na brehu Dunaja. Ako uviedol, z radu nemÃ´Å¾eme vynechaÅ¥ Ostrihom, pretoÅ¾e prilÃ¡ka Ä¾udÃ zo
vÅ¡etkÃ½ch kÃºtov sveta, a to je prÃleÅ¾itosÅ¥ aj pre Å tÃºrovo. V prÃhovore spomenul  rotundu z 13. storoÄ•ia romÃ¡nskeho
Å¡tÃ½lu a kostol v BÃni, spomenul krojovÃ© obleÄ•enie 6 obcÃ, kaÅ¡tieÄ¾ v Belej a hovoril aj o Å tÃºrove. RiaditeÄ¾ MsKS Tibor
Halasi hovoril o trojdÅˆovej kultÃºrnej kavalkÃ¡de v dÅˆoch 8. aÅ¾ 10. jÃºla, ktorÃ¡ je tieÅ¾ sÃºÄ•asÅ¥ou projektu. Tibor KasnyÃk
rozprÃ¡val o Strekovskom vÃnnom festivale, o vinÃ¡rstve, o samotnej vÃnnej kultÃºre a prednÃ¡Å¡al aj o agroturistike. Ako
povedal: toho roku oÄ•akÃ¡vajÃº 8-10 tisÃc nÃ¡vÅ¡tevnÃkov, 52 vinÃ¡rov z 8 krajÃn, 26 vystupujÃºcich bude sÃºÄ•asÅ¥ou
pivniÄ•nÃ©ho festivalu 23. a 24. jÃºla. Pre zÃ¡ujemcov pripravujÃº aj odbornÃ© prednÃ¡Å¡ky. Od riaditeÄ¾a VaduÅ¡u, Endre
Hogenbucha, sme sa dozvedeli, Å¾e podÄ¾a vlaÅˆajÅ¡Ãch Å¡tatistÃk je naÅ¡e kÃºpalisko medzi piatimi najvyhÄ¾adÃ¡vanejÅ¡Ãmi
miestami na Slovensku. Na 30 hektÃ¡roch je 9 bazÃ©nov, naraz mÃ´Å¾e v kÃºpeÄ¾nej dedine bÃ½vaÅ¥ 3000 Ä¾udÃ v ten istÃ½
deÅˆ sa mÃ´Å¾e v areÃ¡li a v bazÃ©noch zdrÅ¾ovaÅ¥ naraz aÅ¾ 12 tisÃc Ä¾udÃ. RiaditeÄ¾ hovoril aj o histÃ³rii kÃºpaliska. PrvÃ©
geologickÃ© vrty boli v roku 1973, nehÄ¾adali vÅ¡ak termÃ¡lnu vodu ale olej, potom v krÃ¡tkosti predstavil kroky rozvoja
kÃºpaliska. Ako povedal, momentÃ¡lne je veÄ¾kÃ½ konkurenÄ•nÃ½ boj, 64 % nÃ¡vÅ¡tevnÃkov prichÃ¡dza zo Slovenska, 18 % z
ÄŒiech. Z cieÄ¾ov VadaÅ¡u spomenul: v roku 2012 by chceli obnoviÅ¥ bazÃ©n hviezdu a v roku 2013 sa zaÄ•Ãna realizÃ¡cia
projektu welnesovÃ©ho strediska, konkrÃ©tne uskutoÄ•nenie je plÃ¡novanÃ© na rok 2015. Na konferencii sa predstavil aj
vidiecky dom zo Salky, spomenuli  turistickÃ½ zÃ¡kon a spoluprÃ¡cu rÃ´znych turistickÃ½ spolkov, rozprÃ¡vali o ÃºspeÅ¡nej
BojnÃcskej VIP karte ako aj o Liptovskej karte a o ÃºspeÅ¡nom manaÅ¾ovanÃ spomÃnanÃ©ho regiÃ³nu.
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